

التاريخ: 2023/10/30
المرجع: 2023/CAD/BK/126

السادة/ شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

الموضوع : إفصاح مكمل عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، مرفق طية نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



سعد سامي البدر
الرئيس التنفيذي بالتكليف

الإمتياز
ALIMTIAZ
GROUP

٢٥ ✖



نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	2023/10/30
اسم الشركة المدرجة	شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية
عنوان الإفصاح *	افصاح مكمل من شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية بخصوص تكليف للقيام بمهام إدارة الخدمات المساندة
تاريخ الافصاح السابق	2023/08/07
التطور الحاصل على الإفصاح	تكليف السيد/ بدر محمد الدمخي - نائب رئيس وحدة العمليات، للقيام بمهام وأعمال إدارة الخدمات المساندة وذلك اعتباراً من 2023/11/04 وحتى إشعار آخر.
الاثر المالي للتطور الحاصل (ان وجد)	لا يوجد

سعد سامي البدر
الرئيس التنفيذي بالتكليف

٢٥ AA



Date: 30/10/2023
Ref: 126/BK/CAD/2023

**Boursa Kuwait Company
Kuwait**

Subject: Supplementary Disclosure of Material Information

In reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, please find enclosed the Supplementary Disclosure Form of Material Information.

Sincerely,

**Saad Sami Al-Bader
Acting Chief Executive Officer**



ر.ح

AA





Supplementary Disclosure form

Date	30/10/2023
Name of the listed Company	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
Disclosure Title	Supplementary disclosure from Al Imtiaz Investment Group Company regarding an assignment of the Support Services Department.
Date of Previous Disclosure	07/08/2023
Developments that Occurred to Disclosure	Assigning Mr. Badr Mohammed Al-Damkhi - Vice President of the Operations Unit, the duties and responsibilities of the Support Services Department, from 04/11/2023 until further notice.
The Financial Effect of the Occurring Developments (if any)	No financial impact

Saad Sami Al-Bader
Acting Chief Executive Officer


